
1 
 

Zápis z výroční volební členské schůze Středočeské pobočky klubu Německého 

ovčáka konané dne 14.12.2019 v restauraci Pod Skalou ve Zdicích 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni: dle prezenční listiny 

 

1. Schůze byla zahájena v 10:10 hodin 

2. Proběhla volba návrhové a volební komise. Do které byli jednohlasně zvoleny. Do 

návrhové Antonín Eliášek a Ing. Martina Ciprová a do volební komise byla zvolena 

Bc.Markéta Štochlová a Kateřina Havelková Novotná 

3. Bylo schváleno, že volby se provedou veřejnou formou.  

4. Byly přečteny a odsouhlaseny zprávy jednotlivých funkcionářů.  

5. Byl zvolen výbor pobočky ve složení: předseda – Ing. Jiří Novotný, jednatel – Ing. 

Martina Ciprová, KPV – Jiří Mach, pokladní – Veronika Heckerová, KPCH – Renata 

Angelovová Machová, KPPM- Jiří Petrus, člen výboru – Bc. Markéta Štochlová, 

revizní komise – Jan Hruška, Jan Hruška se nabízí jako kandidát pro celosvětovou 

konferenci WUSV v Německu.  

6. Diskuze:  

7. Alice Nelibová již nebude pracovat jako webmaster www stránek pobočky. Ing. 

Ciprová navrhuje, že pokud nebude potřeba dělat nějaké velké úpravy stránek a 

jde jen o to, tam pravidelně vkládat aktuální informace, udělá to. 

8. Veronika Heckerová navrhuje vybírat poplatek za zapsané štěně i v případě, že se 

chovatel rozhodne štěňata pouze čipovat. Schváleno. 

9. Výbor pobočky navrhuje v návaznosti na změnu zákona platného od 1.1.2020, o 

povinném čipování psů, zakoupit každému okresnímu poradci čtečku mikročipů. 

Pí Salzmanová navrhuje firmu Betspet, od které používají čtečky u dogdancingu již 

5 let a jsou bezporuchové. Zkušenost má s 15ks.  

10. Výbor pobočky navrhuje jednorázovou odměnu organizacím (Kolín Borky, Sadská, 

Zásmuky, Příbram, Mělník Město, Zdice), které pravidelně pořádají chovatelské 

akce ve výši 3 000,-Kč k použití na chovatelskou akci dle vlastního využití. 

Vyúčtování není požadováno.    

11. Pan Černovský upozorňuje na neaktuálnost www stránek klubu a dává návrh pro 

celostátní konferenci, aby došlo k nápravě. 

12. Byl vznesen návrh na znovuzavedeni povinné 2. bonitace u fen, uloženo delegátům 

přednést na Celostátní konferenci SČKNO. 

13. Petra Fürstová navrhuje, aby v rámci povinného čipování byly zakoupeny čipy 

centrálně klubem Německého ovčáka jako je tomu v Německu a poté prodávány 

chovatelům.  

 

                                                                                  Zapsala Ing. Martina Ciprová   
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Členská schůze schvaluje: 

Návrhové komise ve složení Antonín Eliášek a Martina Ciprová. 

Volební komise ve složení Markéta Štochlová a Kateřina Havelková Novotná. 

Schvaluje zprávy jednotlivých funkcionářů.  

Schvaluje volby veřejné.  

Schvaluje výbor ve složení:  

Předseda: Ing. Jiří Novotný 

Jednatel: Ing. Martina Ciprová 

Pokladní: Veronika Heckerová 

Krajský poradce chovu: Renata Angelovová Machová 

Krajský poradce pro mládež: Jiří Petrus 

Krajský poradce pro výcvik: Jiří Mach 

Člen výboru: Bc. Markéta Štochlová 

Revizní komise: Jan Hruška 

  

A současně schvaluje tento výbor jako kandidáty na celostátní konferenci, včetně dvou 

náhradníků: Jan Hruška, Petra Fürstová. Pan Hruška se nabízí jako kandidát ČR na 

zasedání WUSV v Německu. 

Schvaluje na znovuobnovení a obsluhu stránek pobočky jednatelku Martinu Ciprovou a 
Marcelu Duškovou. 

Poplatek za zapsané štěně, stejně tak jako poplatek za přihlášeného jedince na výstavě 

a bonitaci zůstává i nadále stejný 10,-Kč a je povinný i v případě, že se chovatel rozhodne 

pouze čipovat.  

Výroční členská schůze schvaluje nákup čteček mirkočipů pro poradce chovu značky 
Bestpetv kompletu s nabíječkou. Podrobnosti zajistí výbor organizace. 

ČS schvaluje jednorázovou odměnu organizacím (Kolín Borky, Sadská, Zásmuky, Přibram, 

Mělník Město, Zdice), které pravidelně pořádají chovatelské akce ve výši 3 000,-Kč 

k použití na chovatelskou akci dle vlastního využití. Vyúčtování není požadováno.    
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USNESENÍ: 

1. Znovuobnovení a obsluha stránek pobočky má na starost jednatelka Martinu 

Ciprová a Marcela Dušková. 

2. Poplatek za zapsané štěně, stejně tak jako poplatek za přihlášeného jedince na 

výstavě a bonitaci zůstává i nadále stejný 10,-Kč a je povinný i v případě, že se 

chovatel rozhodne pouze čipovat.  

3. Nákup čteček mikročipů pro poradce chovu značky Bestpet v kompletu s 

nabíječkou.  

4. Jednorázová odměna bude poskytnuta organizacím (Kolín Borky, Sadská, 

Zásmuky, Přibram, Mělník Město, Zdice) ve výši 3 000,-Kč     

 

 

Členská schůze schvaluje: Podklady pro celostátní konferenci.  

1. Prosba na včasnou aktualizaci stránek klubu, co se týká akcí.  

2. Provádět druhou bonitaci u fen. 

3. Návrh jednotný nákup čipů v rámci klubu.  


